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Abstract (en)
A waterproof collar connecting device for retrospective fitting of an item of clothing with a waterproof, water vapour-permeable functional layer of
clothing (49). This is releasably attached by means of the collar connecting device (13) between an inner layer (15) of the collar and an outer layer
(17) of the collar of the item of clothing by means of three releasable fasteners (23, 39, 45) between the layers (15, 17) of the collar on the one hand
and the functional layer of clothing (49) and the lining (41) on the other hand. <IMAGE>

Abstract (de)
Wasserdichte Kragenanschlußvorrichtung für ein nachträgliches Ausrüsten eines Kleidungsstücks mit einem wasserdichten,
wasserdampfdurchlässigen Funktionsschichtkleidungsstück (49). Dieses wird über die Kragenanschlußvorrichtung (13) zwischen einer
Krageninnenlage (15) und einer Kragenaußenlage (17) des Kleidungsstücks mittels dreier lösbarer Verschlüssse (23, 39, 45) zwischen den
Kragenlagen (15, 17) einerseits und dem Funktionsschichtkleidungsstück (49) und dem Futter (41) andererseits lösbar befestigt. <IMAGE>
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